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Anmeldt den 20. februar 2020

Forespørgsel
til kulturministeren

Af Stén Knuth (V) og Kim Valentin (V):

Hvad vil regeringen gøre for at sikre, at e-sport bliver bedre anerkendt, at flere e-sportsudøvere kommer
med i foreningsfællesskaberne, og at udøvernes retssikkerhed styrkes, og vil regeringen i sin indsats tage
afsæt i den tidligere regerings nationale strategi for e-sport og kommissorium for e-sportspanelet?


